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De SP organiseert op 20 januari 

in De Bron een politieke discus-

sieavond met SP Kamerlid Mahir 

Alkaya: “Verlaag de kosten,  

nationaliseer onze energie” 

 

De Socialistische Partij in Leus-

den organiseert op vrijdag 20 

januari om 20.00 uur in Gebouw 

De Bron (Hoefijzer 18 in Leusden) een bijeenkomst over 

de steeds verder stijgende kosten van energie en over 

het openbaar vervoer. De bijeenkomst is openbaar dus 

voor iedere belangstellende te bezoeken. SP-Kamerlid 

Mahir Alkaya zal aanwezig zijn om te praten over de ge-

volgen van marktwerking in de publieke sector, met na-

me in het openbaar vervoer, de banken en de energie. 

De SP startte de volkspetitie ‘Verlaag de kosten, nationa-

liseer onze energie’. Deze volkspetitie is ondertussen 

bijna 90.000 keer getekend. Op die manier willen we met 

zoveel mogelijk mensen druk uitoefenen om de kosten 

voor energie te verlagen en de energievoorziening in 

eigen handen te nemen.  

 

SP-afdelingsvoorzitter Kerim Hoejenbos: “"De bus moet 

terug in heel Leusden en de energierekening moet om-

laag, zo simpel is het. Maar omdat het openbaar vervoer 

en onze energievoorziening zijn geprivatiseerd, hebben 

we er nu weinig tot niets meer over te zeggen. Commer-

ciële bedrijven schrappen buslijnen en verhogen onze 

energierekeningen, Energiebedrijven worden lachend 

rijk, terwijl wij in de kou zitten. Dit moet anders. Daarom 

gaan we onze energie weer zelf organiseren. Dat lukt 

alleen als we samen de druk op het kabinet Rutte/Kaag 

opvoeren. Dit is daarin de volgende stap."  

Met Tweede Kamerlid Mahir Alkaya bespreken we wat 

het verlagen van de energierekening voor de mensen 

zou betekenen en maken we plannen maken om de peti-

tie tot een nòg groter succes te maken. Daarbij komen 

ook nadrukkelijk de gevolgen van de marktwerking in het 

openbaar vervoer in Leusden aan de orde. Iedereen is 

welkom en dus ook niet-leden van ons partij! Toegang is 

gratis! De volkspetitie is een vervolg op een campagne 

van de SP om de kosten voor mensen te verlagen. Hier-

voor demonstreerden in september al ruim 3000 mensen 

in Den Haag en verzamelden we door het hele land ver-

halen over de stijgende kosten. 

 

Belangstellenden kunnen aanschuiven vanaf 17.30 uur 

om mee te eten met vrijwilligers van De Bron en een 

praatje te maken met de bezoekers. SP Leusden betaalt 

de kosten. Wilt u mee eten? Geef dat voor 30 december 

door bij: Hester Veltman h.veltman@raad.Leusden.nl 

Op de laatste ledenvergadering 

van 8 november 2022 werd 

Kerim Hoejenbos (28 jaar) una-

niem gekozen tot de nieuwe 

voorzitter van onze afdeling. 

Dus tijd voor een nadere kennis-

making. We stelden hem een 

aantal vragen.  

Wat vond je ervan dat je op ledenvergadering unaniem 
werd gekozen tot voorzitter van onze afdeling? 
Uiteraard is het een hele eer om zo gesteund te worden 

door de afdeling.  

  

Op welke wijze en hoe lang geleden kwam de SP op 
jouw weg? 
“Poeh, dat is wel even goed terugdenken. Ik was 15/16 

jaar in ieder geval. Verder is het denk ik een combinatie 

van factoren geweest. Vakken als geschiedenis en aard-

rijkskunde op school en ik zag de SP voorbij komen in 

de media. Toen heb ik op een gegeven moment eens 

Heel de Mens doorgenomen. Wat mij zo sterk kietelde 

dat ik me gelijk heb ingeschreven”. 

     

Ben je sinds die tijd actief geweest voor de SP? 
“Ik ben toen vrij snel gebeld door de contactpersoon van 

ROOD Amersfoort, wat nu Jongeren in de SP heet. Tij-

dens de eerste kennismaking werd gelijk gevraagd of ik 

dan ook wel actief wilde zijn, in 

plaats van alleen in theorie so-

cialist te zijn. Zodoende heb ik 

aardig wat acties en campag-

nes mogen steunen. Gesterkt in 

kennis dankzij een diversiteit 

aan scholingen”. 

  

Klopt het dat je je sterk inzet voor de vakbond en voor 
de LHBTI+ beweging? 
De afgelopen jaren heb ik meegedaan aan acties van de 

FNV Onmisbaren en Voor14 campagnes. Geweldig om 

te zien hoe zo’n diversiteit aan mensen naast elkaar staat 

om een blok te vormen naar werkgevers en politiek. En 

de LHBTI+ gemeenschap heeft met de loop der jaren 

steeds meer een plekje in mijn hart gekregen. De eman-

cipatie van die groep is naar mijn gevoel gestagneerd. 

We hijsen 1x paar jaar de regenboogvlag en zeggen wat 

mooie dingen. Maar inclusiviteit moet je vooral gewoon 

doen! 
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Wat doe je in het dagelijks leven? 
Ondertussen zal wel bekend zijn dat ik als buschauffeur 

werk bij Syntus. Sinds september ben ik ook aspirant bij 

de brandweer in Leusden. En 2 keer per jaar sta ik in een 

kasteeltuin podia te managen. 

  

Hoe kan je dat drukke werk en vrijwilligerswerk combine-
ren met het voorzitterschap? 
Dat moet gaan blijken natuurlijk. Gelukkig hebben we in 

Leusden een sterk bestuur en uitgebreide fractie. Waar 

in sommige afdelingen mensen zijn die meerdere rollen 

binnen de SP vervullen, combineer ik de SP met functies 

daarbuiten. 

  

Hoe wil je invulling geven aan het voorzitterschap? 
Zoals gezegd ben ik ook aardig druk met zaken buiten 

de SP. Dat zal betekenen dat ik als voorzitter vooral men-

sen bij elkaar wil brengen. Bestuur en fractie staan er 

goed voor. Natuurlijk verloop en verjonging vraagt wel 

aandacht. Meer scholingen lijkt mij daar een belangrijk 

middel in. 

 

De gemeenteraad is nog steeds 

met elkaar in gesprek of er wind-

molens langs de A28 moeten ko-

men. Het college wil dit niet, een 

aantal oppositiepartijen wel. De 

SP wil vooral dat er werk van 

wordt gemaakt om de woningen 

te isoleren en zonnepanelen op 

de daken te realiseren.  

Omdat wij gaan voor concrete actie hebben we samen 

met de VVD een motie ingediend om de handen uit de 

mouwen te steken.  

Wij willen positief bijdragen om de klimaatdoelen te be-

reiken. Nu dreigt de gemeente Leusden de eigen regie 

kwijt te raken. Daarom roepen wij het  college op om, 

daar waar mogelijk, te stimuleren dat er tegels uit tuinen 

vervangen worden door groen, te stimuleren dat de he-

melwaterafvoer afgekoppeld wordt van het riool en dat er 

daken moeten vergroenen.  

Hierbij kan de gemeente het voorbeeld geven door te 

starten op gemeentelijke eigendommen.  

Deze motie is aangenomen! 

Dus: handen uit de mouwen! 

 

Guus van Ginkel 

SP Leusden 

g.vanginkel@raad.leusden.nl 

Uitslag stemming 

Maidenspeech Kerim 

De belangstelling was groot(s) 

De SP Leusden en Wou-

denberg wenst u een heel 

fijne Kerst en een goed en 

sociaal 2023! 
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